
A K ép v i s e lő - t e s tü le t  16 igen s za v a za t ta l , 1 ta r tó zk o d á s  m e l l e t t  e l fogadta  a Jogi  
és Ü gyrendi  B izo t t ság  m ó d o s í tó  in d í tvá n yá t , mely  sze r in t :  ”A bizo tt ságok,  
e ln ö k e i , t a n ácsn oka  részére  m eg á l la p í to t t  díj  az A la p d í j  50 %-a, azaz: 17.550.-  
Ft. ”

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Jogi és Ügyrendi B izo t tság  módosító  indí tványát  teszem fel szavazásra,  

amely takar ja  a Gazdasági  és Pénzügyi Bizott ság jav as la tá t  is, mely szerint  a 4. 
sz. mellékle tben  a főcímbe befogadtam, hogy a "A te lepülés i  képviselők és a 
b izo t t ságok ,  Városrész i  Ö nkorm ányzó  Tes tü le tének  nem képviselő tagjainak 
t i sz te le td íjá t  i gazolat lan távol i ét  miatt  az alábbi összegekke l  csökkenteni kell:"

1.) A b izo t tság  képviselő  tagja  esetében
a.) rendes  ülés esetén ü lésenként:  4 .0 0 0 , -Ft
b.) rendkívüli  ülés esetén ülésenként:  2 .0 0 0 , -Ft
2.)  A b izo t tság  nem képviselő  tagja esetében
a.) rendes  ülés esetén ü lésenként:  2 .0 0 0 , -Ft
b.) rendkívüli  ülés esetén ülésenként :  1 .000,-Ft

Aki ezt  e lfogadja ,  kérem szavazzon!

A K é p v i s e lő - t e s tü le t  17  igen s zavaza t ta l  e l fogad ta  a 4. sz. me l lék le te t ,  mely  
s ze r in t  "A te le p ü lé s i  k épv ise lők  és a b i z o t t s á g o k , Városrész i  Ö nkorm ányzó  
T es tü le tének  nem  k é p v i s e l ő  tag ja in ak  t isz t  e le t  díj  át ig a zo la t la n  távo l ié t  m ia t t  az 
a lább i  ö s s zeg e k k e l  c sö k k e n te n i  ke l l :"

1.) A b i zo t t ság  k é p v i s e l ő  tagja  ese tében
a.) r en des  ülés  ese tén ü lé sen kén t:  4. 000 , -F t
b.) r en d k ívü l i  ü lés  ese tén ü lésenkén t:  2 .0 0 0 , -F t
2.) A b i zo t t sá g  nem  k é p v i s e lő  tagja  ese tében
a.) r en des  ülés  ese tén  ü lé sen kén t:  2. 000 , -F t
b.) r en d k ívü l i  ülés  ese tén ü lésenkén t:  1 .0 0 0 , -F t

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A rende le t  egészé t  teszem fel szavazásra.  Aki a m ódos í tásokka l  együtt  

e lfogadja ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 16 igen szavazattal, 1 nem szavazattal a következő 
rendeletet alkotta:
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Várpal o ta  város Ön k orm á n y z a tá n a k  Szervezet i  és Működés i  Szabályzatáról  

(A rende le t  a jeg y ző k ö n y v  mellékle te .)

Az Álta lános Rendezés i  Terv  egyes részeinek módosítása  (108.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Á tadom Tul ipánt  úrnak  a szót.

T u l i p á n t  László:
Tisz te lt  Képvise lő-tes tü le t!

R öviden  ismerte tném, hogy mely te rü le t re  vona tkoznak  ezek a módos í tások:
Az 1-es pontban  szereplő  jav as la to t  k ivettük további egyez te tés re ,  i lletve a 

vá rosnak  a tel jes Részle tes  Rendezés i  Tervének  fe lü lv izsgála ta  kapcsán  oldanánk 
meg ennek  a t e rü le tnek  a rendezésé t .

Ez t  köve tően  a rendezési  te rv lapon  m egmuta tnám az e lő te rjesz tésben 
r é sz le teze t t  2-9. pon tokban  szereplő  te rü le teke t  és a módosítási  javas la t  lényegét.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K öszönöm .  A bizott ság i á l lásfoglalások  ismerte tésé t  kérem!

F a z e k a s  István:
A V árosrendezés i  és Kom m unál is  B izo t tság  7 igen szavazatta l ,  3 ta r tózkodás  

melle tt  az anyago t  levet te  nap irendrő l  az 1. pont miatt.

S a j t o s  János:
Ino ta  V árosrész  Ö nkorm ányzó  Tes tü le te  a r ende le tm ódos í tá s t  a Képviselő- 

t e s tü le tnek  9 igen szavazatta l  e l fogadásra  javasol ja .

D o m o k o s  István:
A Jogi és Ügyrendi B izo t tság  8 igen szavazatta l ,  1 t a r tó zk o d ás  mellett  a 

r en d e le t - t e rv eze t  1. §-ában az ÁRT mellékle té t  képező 1. sz. mellékle te t  törölni  
javaso l ja .



A Jogi és Ügyrendi B izo t tság  a rende le t - te rveze t  2. §-ában a hatálybalépés  
napjául 1999. jú lius  1. napjá t  javaso l ja  e l fogadásra  a Képvise lő - tes tü le tnek .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A Jogi és Ügyrendi Bizot tság  javas la tá t  e lő te r jesz tőként  be fogad tam .
Kinek van kérdése?

B á t o r  Antal:
Szere tném  megkérdezn i ,  hogy mikor kerül vissza a Budai Nagy Antal u. és 

k ö rnyékének  a rendezése?

T u l i p á n t  László:
Az egész  te rve t  vá ltoz ta tn i  kell, át kell nézni, á ra ján la to t  már kértem a 

t e rvezők tő l ,  ebben az évben mindenképpen  te rvezzük a tervezési  munkák 
megindításá t .

F a k á s z Tamás:
Ügyrendi javas la tom  lenne: Tekin tve ,  hogy városrendezés i  ügyekrő l  van szó, 

így az i l letékes  szakbizo t tság  a V árosrendezés i  és Kommunál is  Bizott ság,  amely 
ezt  az e lő te r jesz tés t  nem tá rgya lta ,  ezért  én azt javaso lom - mivel semmi sürgős 
nincs  benn -, hogy most vegyük le napirendről.  A V árosrendezés i  és Kommunális  
B izo t t ság  úgy dön tö t t ,  hogy erre  egy külön ülést szán,  ezér t  javaso lom ,  hogy 
ezután  az ülés után vegyük újból napirendre .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Aki az ügyrendi javas la tta l  egyeté rt ,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 7 isen szavazattal, 10 tartózkodás mellett az ügyrendi 
javaslatot  nem fosadta el.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Annak, aki a V árosrendezés i  és Kommunál is  B izott ság  ülésén nem volt jelen 

hadd mondjam el, hogy az 1. pon t  körül kialakult  egy te rvezés i  dolog, ami 
alapján be lá t ta  az e lő te r jesz tő  és az e lőkész ítő ,  hogy jog i lag  rendeze t lenü l  került  
ide,  m er t  azon az ú ton nem lehet já rni .  Ekkor  született  az a b izott sági döntés,  
hogy akkor  az összes  többit  se tá rgyaljuk.  Én nem kötném egy csomagba , mert 
egymástó l független ,  önál ló témák.

További  kérdés?
Vélemény,  észrevétel?

D o m o k o s  István:
Sajnála tos,  hogy a te rvező  nem volt  je len a bizottsági ülésen,  pedig  szere ttünk 

volna  hozzá  ké rd ések e t  feltenni.
Az e lő te r jesz tés  3. pont jában  az Átépítésre  javasolt ,  temető  mellett i lakóterü le t  

c ímszó alatt i he lysz ínra jzon  gyakor la t i lag  arról  van szó, hogy Ino tá ra  építünk egy 
külön összekö tő  uta t ,  am ikor  a meglévő Y elágazóból van nekünk  egy rendes,  
normális  u tunk. Nem tudom, hogy akkor  miért  kell most egy másikat  építeni, ez 
szer in tem te ljesen  felesleges pénzk idobás .  Amikor ennek az előkészítésén 
voltunk,  tö b b szö r  k i fogásol tam ezt a te rvezőnek ,  és ezt most is szere t tem volna 
tő le  m egkérdezn i .



T u l i p á n t  László:
Az úttal  kapcsola tban annyit ,  hogy itt nem volt  fe ladata  a t e rvezőnek ,  hogy ezt 

vizsgálja,  mert  ez V árpa lo ta  Város Képvise lő - tes tü le te  által e l fogadot t ,  je lenleg 
ha tá lyos  ÁRT-nek a szerves  része.

J á m b o r  Attila:
Figyelemmel ha llgattam a D om okos  úr észrevétele it ,  amit azér t  nem tudok 

megér ten i ,  mert  úgy dön tö t tünk ,  hogy m egpályázunk  ennek az ú tnak a 
megép í tésé re  állami támogatás t .

A másik dolog,  hogy amikor  erről  az útról  dön tö t tünk ,  akkor  a két városrész  
közö t t i  b iz tonságos  forgalom biz tosítása  é rdekében  hoztuk ezt a döntést .

F a z e k a s  István:
A Kismező  utca  és környéke  te rü le t rendezéséve l  kapcsola tban  az ÁRT-ban 

annak  idején a Budai Nagy Antal utca és a Ney Dávid utca között i  részen 
gy ű j tőu ta t  te rveztünk ,  de később a Részletes  Rendezési  Terv  során ez m ódosu l t  és 
ez az út már  nem gyű j tőú tkén t  lett belevéve,  hanem egyszerű városi útként.

D o m o k o s  úrnak mondanám ,  hogy amit ő említett  utat,  az egy a lábányászo t t  
te rü le t ,  és gondo lom  a te rvezés  azér t  ment följebb, hogy szilárd ta la jra  kerüljön 
ez az út.

L a s s ú  Tamás:
Én egy kérdésse l  sze re tnék  élni Tul ipánt  úr felé, tegnap ugyanis  m egkeres tek  

az ottani lakók, hogy a Róber t  K. utca,  a Hegyalja  u., a Vasvári P. u. között i  
te rü le t  fe losz tás ra  kerül t .  Ott  építési te lkek vannak kialakítva  és ők aggályaikat 
fe jez ték  ki irányunkban, hogy ott  a te lekrendezésse l  kapcsola tban  olyan helyzet is 
e lőál lhat ,  hogyha  erre  a szabad te rü le t re  építési  engedély t adunk ki, akkor  
lehe te t lenné  válik az ő ga rázsm egköze l í té sük .  Én arra kérem Tul ipán t  ura t ,  hogy 
a k iv ite lezésnél és a fö ldmérésnél ezeket f igyelembe véve já r janak  el.

F a k á s z Tamás:
Ezeknek  az e lő te r jesz te t t  te rv lapoknak  egyrésze  aktual izált ,  amit  e l fogadok,  

m ásrésze  v iszon t  hosszabb,  új szabályozási  e lő í rásoka t  igényel. G o n d o lo k  itt ez 
előbb emlí te tt  Vasvári  Pál utcai  te leka lak í tásokra ,  ahol ikres beépítés i  m ódo t  ír 
elő a Rendezés i  Terv.  Ezzel kapcso la tban  vannak aggályaim,  mert  az ikres 
beépí tés  nem népszerű  az ép í t te tők  körében.  Amikor  még a hivata lban  dolgoztam 
tapasz ta l tam ,  hogy az ikres beépítésű telek ellen élesen ellenkeztek,  nem akar ták 
az t  megvásáro ln i  abból az okból kifolyólag ,  hogy az ikres beépítésse l  te rvezési ,  
k iv ite lezési  kö tö t t ségek  ke le tkeznek ,  amitől  az ép ít te tők  óckodnak.

Azt még szere tném elmondani ,  hogy nagyon csodá lkozom azon, hogy egy 
város rendezés i  kérdésben  a Városrendezés i  B izo t tságo t  egyszerűen  figyelmen 
kívül hagyják .

F a z e k a s  István:
Azért ,  hogy  mindenki értse e lm ondom , hogyan zajlott  a bizott sági ülés. Az 1. 

pon t ta l  kapcso la tban  aggályok merültek  fel, ezér t  az egyik tag ügyrendi javas la to t  
te t t ,  hogy az e lő te r jesz tés t  ne tá rgya ljuk.  N ekem ezt szavazásra  kellett  fe l tennem 
és a b izo t tság  ezt megszavaz ta .  Ezt köve tően  valóban az hangzot t  el, hogy egy 
dé lu tán  csak ezzel fog la lkozzunk ,  de nem ez volt  a b izo tt ságnak a döntése .



T u l i p á n t  László:
Fakász  Tamásnak válaszolnám az ikerházas beépítéssel  kapcso la tban ,  hogy ezt 

a t e lekosz tás t  korábban a testüle t  már el fogadta  és úgy tudom, hogy két épület  
kivéte lével erre az ikerházas  beépítésre  mindegyik te lekre  van már je len tkező .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Kíván még valaki vé leményt  alkotni?
Amennyiben  nem, zárom a vitát és a rende le t - te rveze te t  szavazásra  teszem. Aki 

e l fogadja  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 13 igen szavazattal, 1 nem szavazattal, 3 tartózkodás 
mellett a következő rendeletet alkotta:
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r

a város  Ál ta lános  Rendezés i  Terve Szabályozás i  e lőírásairól  szóló 25/1997.  
( VI . 9.) számú önkormányzat i  rendelete  módos í tásáró l

(A rende le t  a je g y ző k ö n y v  mellékle te. )

(9,40 órakor Völgyi Árpád kiment, a létszám 16 fő)

A fe lsővárosi  temető  bőv í tésére  vona tkozó  p rog ram te rv  jóváhagyása  (104.)

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Á tadom  a szót  Tu l ipán t  úrnak.

T u l i p á n t  László:
Az elmúlt  év jún iusában  d ö n tö t t  a testület  arról ,  hogy a fe lsővárosi  temetőnél 

v izsgáljuk  meg azt , hogy a vá rosnak  a távlati igényét  hogyan tudná  megoldani .  
E r r e  készül t  el egy te rvezői ,  fejlesztési  javas la t ,  a beép í téseknek  a so r r rend jé re  
pedig  egy ü temezési  javas la t .  Nyilván az egésznek az e lőfe lté te le ,  amit a 
fe jlesztési  javas la tban  le ír tunk , hogy a v ízelvezetés t  és a t e rep ren d ezés t  meg kell 
oldani.  Azt is vizsgáltuk,  hogy a temetkezési  szokásoknak  a változása  hogyan 
a lakul t  a városban .  Ez a temető  a je lenlegi temetkezési  szokások  melle tt  kb. 30- 
40 évre  lenne e legendő.



L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izo t tsági  á l lásfogla lások ismerte tésé t  kérem!

F a z e k a s  István:
A Városrendezés i  és Kommunál is  B izo t tság  6 igen szavazatta l ,  1 nem 

szavaza t ta l ,  3 ta r tózkodás  mellett  a ha tá roza t i  j avas la to t  azzal a módosítással  
javaso l ja  a K épvise lő - tes tü le tnek  e l fogadásra ,  hogy a megvalósulás i  p rogram  első 
ü tem ének  részletes  k ido lgozásakor  a te rvező  a Városrendezés i  és Kommunális  
B iz o t t sá g o t  vonja  be.

B á t o r  Antal:
A Gazdaság i  és Pénzügyi B izo t tság  a ha tá roza t i  javas la to t  7 igen szavazatta l  

e l fogadás ra  javasolja .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van?
Vélem énye ,  észrevétele?

V á m o s i  Tibor:
A bizot tsági  ülésen a szavazásnál t a r tó z k o d ta m ,  mert  b izonyos  problémáim 

vol tak  a te rü le tte l  kapcsola tban .  A bizott ság i ülést  köve tően  k im entünk  a 
helysz ínre ,  és most  már  igennel szavaznék,  itt is igennel  fogok szavazni és ezt 
j av aso lo m  a tes tü le tnek  is. A várpalo ta i  v iszonyokhoz  képes t  úgy érzem, hogy egy 
szép t e m e tő t  lehet ott  lé trehozni .

J á m b o r  Attila:
Amit m ondan i  szere tnék  az csak részben ta r toz ik  a pil lanatnyi lag tárgyalt  

t ém ához ,  de annyiban m indenképpen ,  hogy am ikor  bejá ráson  voltunk ezen a 
te rü le ten ,  a ka tolikus  tem e tőnek  a m egköze l í té sé t  elősegítő  rav a ta lo zó h o z  
fe lveze tő  b e to n u ta t  egy lakos fe ltörte  és úgyhagyta .  Szere tném kérni at tól ,  akinek 
ez a kom pe tenc iá jába  ta r toz ik ,  hogy ezt  ál l ítsák helyre.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyéb  észrevétel?

C s ő v á r i  János:
Tisz te l t  Képvise lő - tes tü le t!

K ö z tu d o t t  m indnyájunk előtt ,  hogy minden ciklusban felmerül V árpa lo ta  
t e m e tő in ek  megoldási  p roblémája ,  és egyet len egy ciklusban sem tu d o t t  az akkor  
aktuál is  Képv ise lő - tes tü le t  olyan h a tá ro za to t  hozni,  amely ezt a kérdés t  a 
m ego ldás  felé vit te volna. Biztos vagyok benne,  hogy ezen is lehetne még nagyon 
sokáig  v ita tkozn i ,  de én azt javaso lom ,  hogy ezt az anyagot  fogadjuk  el, hogy 
v égre  induljon  el egy komplex  ügy, amely m egold ja  a városnak  ebbéli 
p rob lém ájá t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
További  vélemény, észrevétel?



D o m o k o s  István:
N ek em  aggályaim voltak és vannak  is, mert  nagyon rendeze t len  a te rep és 

nagyon  nagy fö ldmunkát  kell ott  e lvégezni ,  ami renge teg  pénzbe fog nekünk 
kerü ln i .  A katolikus  tem etőnek  a bővítésé t  m indenképpen  e l fogadha tónak  és 
jó n a k  ta r tom ,  de nyilván megfelelő módon  be kell majd keríteni és a felszíni 
c sapadékv íz  e lvezetés t  megoldani.  I tt  szere tném megjegyezni,  hogy 
te m e tő g o n d n o k o t  kellene beáll í tani  még mielőtt  a temető  bővítésével 
fog la lkoznánk .  Meg kellene ha tározni,  hogy hol legyenek sírhelyek kialakítva,  
mer t  kezd már az az ál lapot  kialakulni mint ami az alsóváros i  temetőben  van, 
pedig  ez egy nagyon rendeze t t  temető  volt.

K a t o n a  Csaba:
É rd em es  lenne valamilyen rendeleti  szabá lyozása  annak,  hogy az adot t  ese tben 

a s í rhe lyek  be to n o zo t t ság a  az milyen legyen. Beszélge tünk arról ,  hogy itt 
M ag y a ro rsz ág o n  milyenek a temetők ,  va ló jában ezeknek a t em e tőknek  a 
ren d eze t len ség e  azért  is ilyen, mert  a b e to n o zo t t ,  szé tdőlő  s írhe lyeket nem lehet 
rendben  tartani ha a tu la jdonos  erre nem veszi a fá radságot.  Akik Nyugat-  
E u r ó p áb a n  já r tak  tapasz ta lhat ták ,  hogy ott  ezt nem engedélyezik.  Érdemes  lenne 
m egfon to ln i  és adott  ese tben ezt ná lunk is szabá lyozni.

L e s z k o v s z k i  Tibor:
Egyéb észrevéte l?
A m ennyiben  nincs,  zárom a vitát. A ha tároza t i  javas la to t  a Városrendezés i  és 

K om m uná l is  B izo t tság  javas la tával teszem fel szavazásra ,  hogy a b izo t tság  az 
e lőkész í tő  m unkába  bevonás ra  kerüljön.  Aki ezt  el fogadja,  kérem szavazzon!

A Képviselő-testület 14 igen szavazattal, 2 tartózkodás mellett  a következő 
határozatot  hozta:

102/1999.  (IV. 29.) számú k é p v is e lő - te s tü le t i  h a tá r o z a t :

V á rp a lo ta  Város  Ö nkorm ányza t i  K épv ise lő - tes tü le te  a fe lsővárosi  t em e tő re  
v o n a tk o z ó  több ütemű megvalósulás i  p ro g ram o t  e lfogadja,  melynek

Első  ü tem ében  (1999-2005)

S zükséges  e lkészíteni a meglévő tem e tők  s írka tasz teré t ,  á l lapotfe lm érésé t ,  
ezu tán  elkészít te tn i  a részle tes te rveket .  Ezzel  pá rhuzamosan  m ego ldandó  a 
te rü le t  egy részének kisajátí tása,  majd be l te rü le tbe  vonása.

M ég az első ütemben célszerű e lvégezni a re form átus  és ka to likus  temető  
közö t t i  te rü le t  t e rep rendezés i  munkáit ,  és m egkezdeni  a már elkészíte tt  te rvek 
szerinti  növényte lep í tés t .

A te rvek  részle tes  k ido lgozásába  a Városrendezés i  és Kommunális  B izo t t ságo t  
be kell vonni.

M áso d ik  ü temében (2005-2010)



M eg o ld an d ó  a főbb utak kiépítése,  valamint  a ravata lozó  bővítése.  Ezután a 
mindenkor i  igények figyelembevételével ü temeze t ten  tö r ténhe t  a temetési  helyek 
kialakítása .

Harm adik  ütemében (2010 után)

Fo lyam atosan  kia lakí thatók töm bönkén t  a temetési  helyek és igény szerint  
m egép í the tők  azok a létesítmények, amelyek m egha tá rozó  elemeivé válhatnak  a 
t em e tőknek ,  növelve  a kegyeleti értékét.

A k o n k ré t  megvalósí tás t  az Önkorm ányza t  anyagi lehetőségeinek függvényében 
az éves költségvetés i  e lő irányzata iban tervezi ,  évente  m eghatározva  az 
e lv égzendő  feladatokat.

Határ idő :  az éves költségvetési  te rvek e lfogadása
Fele lős  : Leszkovszki Tibor po lgármester

A s p o r tk o n c ep c ió  végrehajtásának  vizsgála ta  (100 )

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A b izot tsági  ál lásfoglalások ismerte tésé t  kérem!

C s ő v á r i  János:
Az Okta tás i ,  Kulturális  és Spor t  B izott ság  7 igen szavazat ta l ,  2 ta r tózkodás  

melle tt  az e lő te r jesz tés t  e lfogadásra  javasol ja  a Képvise lő- tes tü le tnek .

S a i t o s  János:
Ino ta  V árosrész  Önkormányzó  Testü le te  9 igen szavazatta l  a Képvise lő- 

tes tü le tnek  javasolja ,  hogy az új spo r tkoncepc ió  megalkotásánál az előkészítő  
m unká la tokka l  a Képvise lő-tes tü le t  az Okta tás i ,  Kulturál is  és Sport  Bizott ság 
melle tt  az Inota i  R észönkorm ányza to t  is bízza meg. Az inotai uszoda télen is 
tö r t én ő  üzem el te té sé t  a részönkorm ányzat  k iemelt  fe ladatnak tartja.

Dr. F e k e t e  Antal János:
Tisz te lt  Po lgá rm es te r  Úr! Tisztelt  Képvise lő-tes tü le t!

A ha tá roza t i  javas la t  második bekezdésébe  befogadom a részönkorm ányza t  
javas la tá t ,  vagyis "... az e lőkészítő  munká la tokkal  megbízza  az Oktatási ,  
Kulturá li s  és Spor t  Bizot tságot  és Inota Városrész  Önkormányzó  Tes tü l e t é t . "

"Felelős:  Csővári  János,  az Oktatás i ,  Kulturá lis  és Spor t  Bizot tság elnöke,
Saj tos  János  Inota Városrész  Önkormányzó  Tes tü le tének e lnöke

L e s z k o v s z k i  Tibor:
K érdése  kinek van?
Vélemény,  észrevétel?



L a s s ú  Tamás:
Annyit  szere tnék észrevéte lkén t  tenni a ha tá rozati  javas la thoz ,  hogy az 

Okta tás i  Bizott ság és az Inotai  R észönkorm ányza t  mellé az e lőkészítő  
m u n k á la to k b a  a spor tkör i  egyesüle teke t  is vonjuk be.

Ez az egyik,  a másik,  hogy ez a je len tés  sok olyan dolgot nem ta r ta lm az ,  amit a 
vá rosban  megvalósíto t tak .  T u la jdonképpen  ez az e lő te rjesz tés  inkább az iskolai 
spor t ró l  és nem a városi spor tró l  szól. Nem lett vo lna szabad el t i tkolni ,  hogy 
milyen eredmények  születtek ezeken kívül.

A 4. pont  utolsó mondata ,  hogy "Az anyagi e rőforrások  jobb kihasználása  
é rdekében  a pá rhuzam osságok  fe lszámolására  nem került  sor." Ebből a mondatból  
h iányolom  a "sajnos" szót,  mert  Németh Tibor is tudja,  hogy milyen helyzet 
a lakul t  ki annak kapcsán,  hogy a pá rhuzam osságok  fenná llnak. Úgy gondo lom ,  
mint  spor t re fe rensnek  erre nagyobb g o n d o t  kellett  volna fordí tania.

Dr. F e k e t e  Antal János:
A k ö v e tk ez ő t  szere tném elm ondani az anyaggal  kapcsola tban: Az anyag 

összeáll í tá sa  során úgy beszéltem meg a Tiborra l ,  hogy újszerű anyagot  tegyünk a 
te s tü le t  elé, ami ne legyen 15-20 oldalas,  hanem inkább a szóbeli  k iegészítés  után 
ez az anyag egyben v i taanyagot  is képezzen ,  és amit esetleg a régi sp o r tkoncepc ió  
nem ér in te tt ,  azok az új spo r tk o n cep c ió b a  - amennyiben a testüle t  e lfogadja  - 
b ed o lg o zá s ra  kerüljenek.

S u r á n v i Pál:
A p á rhuzam osságokka l  kapcso la tban  köz tudo t t ,  hogy évtizedek óta  fennálló 

p rob lém áró l  van szó. Picit  vissza szere tném dobni a labdát T am ásnak  mint 
spor tkör i  e lnöknek, hogy ki szüntesse  meg a pá rhuzam osságoka t?  Az Okta tás i  
B izo t t ság ,  vagy a Képvise lő - tes tü le t ,  hogy az ér in te ttek  90 %-a  szidhassa  a 
te s tü le te t  és legyen egy bűnbak? Le kelle tt  vo lna ülni az egyesüle tek  veze tő inek ,  
egyez te tn i  ebben az ügyben és kia lakítani  egy közös  á llásponto t,  és ezzel kellett 
vo lna  az Oktatás i ,  Kulturá lis  és Spor t  Bizot tság  elé állni, és akkor  már b iz tosan 
nem lennének  meg ezek a pá rhuzam osságok .  Annyit  e lfogadok,  hogy a bizott ság,  
i lletve a te s tü le t  ha tá rozo t tabb  k ezd em ényezéseke t  tehete t t  volna ezügyben ,  ilyen 
k ezd em ényezések  voltak  is, de fogadókészség  gyakor la t i lag  nem volt.

D o m o k o s  István:
N ag y o n  szűknek ta r tom  én is nem egészen  két oldalban összesűr í ten i két  év 

munkájá t .  L eé r téke lőnek  ta r tom ,  ebben tükröződ ik ,  hogy Várpa lo ta  
spor t tevékenységéve l  kb. ilyen szinten fog la lkozunk.  Kíváncsian várom a szóbeli  
k iegészítés t .

L e s z k o v s z k i  Tibor:
A s p o r tk o n cep c ió ró l  volt  k ö te leze t t s ége  beszám oló t  adni a jeg y ző n e k ,  s az 

abban rögz í te t tek re ,  nem pedig  a spor tesem ényekrő l  az elmúlt  két  vagy három 
évben. A ke t tő  k özö t t  óriási  a kü lönbség .

Á tadom  a szót  Németh  T ibornak  rövid szóbeli kiegészítésre .
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N é m e t h  Tibor:
Én is azzal kezdeném amit Po lgá rm es te r  úr is e lmondot t ,  hogy a 

s p o r tk o n c ep c ió b a  ál ta lános  dolgokat kell leírni. Én is úgy érzem, hogy ebben a 
je len tésben  a városi  spor te redm ényekrő l  nem kell beszélni ,  az egy másik dolog. 
Az iskolai-  és d iákspor tnál  sem az e redmények vannak  felsorolva ,  hanem hogy 
mit tet t  az ado t t  iskola, tehát hogy nem vállalt  fel minden spor tnemet ,  hanem 
szak o so d o t t  pl. kézilabdára ,  kosár labdára ,  aerobicra ,  stb. Tehát  ilyen szempontból 
van megem lí tve  az anyagban.  Én úgy gondo lom ,  hogy azt,  hogy az é lspor tban ki 
hogyan szerepel t ,  azt  ebbe a je len tésbe  nem kell be levenni.

A pá rhuzam osság ró l  én úgy gondo lom ,  hogy ezt a megszóla l ta to t t  
egyesüle tek tő l  kell számonkérni,  tudnii l l ik a te s tü le t  nem szünte the t  meg 
egyesüle t ,  szakosztá ly t .  Az egyesüle tek  fe lügyele té t  a cégb íróságok  végzik és 
csak akkor  lehet egyesüle te t  megszünte tn i ,  hogyha  az szabálytalanul működik.

A spor t lé tes í tm ényekkel  kapcsola tban annyit ,  hogy az egyesüle tek,  iskolák 
minden lé tes ítményt,  az ö l tözőtő l a pályáig té r í té sm en tesen  használhat ják ,  ez a 
sp o r tk ö z p o n t  kö l tségvetésében  je lenik meg, ami ebben az évben már közel 3 
millió F t -o t  te sz  ki.

Az elmúlt  ciklusban nem sikerült  tető alá hozni az inotai uszodát,  amely 
nagym ér tékben  m ego ldaná  az óvodai,  iskolai úszások ta tá s t  és te rmésze tesen  
emel le tt  a lakossági  igényeket is kiszolgálná.  Én azért  megjegyezném azt, hogy az 
új fű tőmű megépí tésével  lehet hogy egy tan u szo d a  vagy kisebb uszoda nem 
kerü lne  többe  mint  az inotai  uszoda korszerűs ítése .

C s ő v á r i  János:
Tisz te lt  Képvise lő - te s tü le t!
Én inkább a jö v ő rő l  szere tnék  néhány g o n d o la to t  mondani.  A múltról  talán 

csak annyit ,  ha sikerül a jö v ő t  úgy m e g ha tá roznunk ,  hogy a megfelelő b izo t tságok  
e lő te r jesz tése  alapján a Képvise lő- tes tü le t  olyan s p o r tk o n cep c ió t  alkot,  amely 
erkölcsi  és anyagi  tám oga tásoka t  is ta r ta lmaz  és olyan lehetőségekkel  bír, amely 
befo lyásolja  a spor t tevékenység  fejlődését ,  és ha ezt szerencsésen  eltaláljuk,  
akkor  biz tos  vagyok  benne,  hogy lesz tö m e g sp o r t  és lesz még jobb minőségű 
versenysport .

Én te rm észe te sen  örü lök  annak, hogy Jegyző  úr be fogad ta  Sajtos ura t  is 
e lő te r jesz tőnek ,  de én itt azt látom g ondnak  és ezt  nagyon komolyan mondom, 
hogy ez így sz in te  k iv i te lezhe te t lennek  látszik,  mert  a tapasz ta la tok  azt muta tják,  
hogy ez a két  b izo t tság  nem tud egymással megegyezni.  Vegyen részt  a 
r é szö n k o rm án y z a t  ebben a munkában,  de ne e lő te r jesz tő  legyen, mert  ha 
e lő te r jesz tő ,  ak k o r  én szívesen á tengedem a ré szö n k o rm án y za tn ak  ezt, terjesszék 
ők elő, de nem tudom ,  hogy ehhez  mit szólna a mi b izo t tságunk .  Mégiscsak van 
egy Oktatás i ,  Kulturá li s  és Spor t  B izott ság ,  amely elvileg az egész város ebbéli 
fe ladatá t  felöleli.  Fé l reér tés  ne essék, nem szítani akarom az e llentéte t ,  az 
együ t tm ű k ö d és re  sze re tnék  inkább figyelni , de biz tos  vagyok benne,  hogyha egy 
r é szö n k o rm án y zó  tes tü le t  és egy, a város  egészét  érin tő bizott ság együtt  fogja 
e lő ter jesz ten i,  én nem tudom, hogy ebből mikor  lesz a Képvise lő - tes tü le t  előtt 
e lő terjesz tés.


